
Van een onzer 
verslaggevers
Willemstad - MFK-leider
Gerrit Schotte heeft op-
nieuw een klacht inge-
diend tegen minister van
Justitie Nelson Navarro
(PAIS). Volgens Schotte
heeft Navarro zijn uitlatin-
gen toch opzettelijk ge-
daan. Dat blijkt volgens
hem uit het rechterlijk
vonnis en interviews en
persconferenties voor en
na het vonnis. Hiermee
heeft Navarro zich volgens
Schotte naast ‘eenvoudige
belediging’ ook schuldig
gemaakt aan de zwaardere
delictsvormen als ‘smaad’

en ‘laster’. ,,De belediging
door Navarro was in het
openbaar met gebruikma-
king van massamedia. Hij
heeft zich dus opzettelijk
tot het publiek gewend”,
aldus Schotte. Hij ver-
volgt: ,,Laster is een zwaar-
dere vorm van smaad. Het
bestanddeel ‘in de weten-
schap dat de beschuldi-
ging in strijd met de waar-
heid is’ heeft Navarro 
vervuld. Navarro heeft im-
mers herhaalde malen,
ook na het vonnis, publie-
kelijk te kennen gegeven
dat hij wist dat hij zou wor-
den veroordeeld en dat hij
geen bewijzen had, maar

dat hij de beschuldigingen
toch opzettelijk heeft ge-
daan, omdat hij die op ta-
fel wenste te leggen.”
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Insel
opgelost
Binnen enkele dagen weer directe
vluchten tussen Aruba en Suriname
Van een onzer verslaggevers
Willemstad - Insel Air kan binnen enkele
dagen rechtsreeks gaan vliegen tussen Aruba
en Suriname. Dat zegt waarnemend directeur
Brian de Souza van de Civil Aviation & Safety
Authority Suriname (Casas) tegen deze krant. 

Het probleem rond de
landingsrechten is deze
week opgelost. ,,Wij heb-
ben een luchtvaartverdrag
met Aruba. Om landings-
rechten te krijgen moet de
minister van Transport
van het land waar de lucht-
vaartmaatschappij is ge-
vestigd die maatschappij
aanmelden. Die brief heb-
ben we deze week ontvan-
gen. Gisteren (woensdag,
red.) hebben we een
schrijven naar Aruba ge-
stuurd waarin we de aan-
vraag accepteren.”

Volgens De Souza is het
nu een kwestie van het af-
werken van de technische
procedure. Dan kunnen
alle documenten naar
Aruba worden gestuurd
en vice versa. Daarna kan
Insel Air zonder proble-
men vanuit Aruba naar
Suriname vliegen. ,,Dat is
een kwestie van één of
twee dagen.” De door In-
sel Air aangekondigde
rechtstreekse vluchten tus-
sen Oranjestad en Para-
maribo bleken bij de inau-
gurele vlucht op 18 au-
gustus via Curaçao uitge-
voerd te moeten worden,
omdat de landingsrechten
niet waren geregeld. Vol-
gens Insel Air lag dat aan
Suriname, maar in Para-
maribo werd die bal terug-
gespeeld. 

De oplossing wordt be-
vestigd door Insel Air-
directeur Edward Heeren-

veen. ,,We hebben dit alle-
maal te danken aan mi-
nister Otmar Oduber van
Aruba. Hij en niemand
anders heeft ervoor ge-
zorgd dat er nu een oplos-
sing op tafel ligt. Zijn brief
aan Suriname was duide-
lijk”, aldus Heerenveen
tegenover deze krant. De
directeur wil niet in details
treden - hij verwacht dat
Aruba zelf met een verkla-
ring komt - maar zegt wel
dat dit nu bewijst dat Insel
Air altijd gelijk heeft ge-
had. Het probleem is vol-
gens waarnemend direc-
teur van Casas - De Souza
- veroorzaakt doordat er
twee maatschappijen zijn
van Insel Air. ,,Je hebt In-
sel Air International, dat is
gevestigd op Curaçao, en
Insel Air Aruba. Dat zijn
aparte maatschappijen. De
landingsrechten moesten
in dit geval dus worden
aangevraagd door Insel
Air Aruba.” 

De Souza zegt dat de
problemen nooit zouden
zijn ontstaan als dit me-
teen was gebeurd. Nu wer-
den de rechten aanvanke-
lijk aangevraagd vanuit
Curaçao: ,,Curaçao heeft
niets te maken met het
luchtvaartverdrag tussen
Aruba en Suriname. Cura-
çao kan daarom geen lan-
dingsrechten aanvragen
voor vluchten vanuit 
Aruba voor Insel Air Aru-
ba.” 

Opening Chinees consulaat gevierd

In verband met de officiële opening van het Chinees consulaat vond gisteravond een feestelijke receptie plaats in
het Renaissance Hotel. Vertegenwoordigers van verschillende landen waren hierbij aanwezig. Namens Curaçao
was dit premier Ivar Asjes, namens Aruba Statenvoorzitter Marisol Lopez-Tromp, namens Sint Maarten minister
Cornelius de Weever en namens Nederland Karel Hartogh, die tot voor kort directeur Azië was van het ministerie
van Buitenlandse Zaken in Den Haag. Tijdens de receptie werd een cadeau aangeboden aan de Chinese consul-
generaal op Curaçao, Chen Qiman. Ook de ambassadeur van China in Den Haag, Chen Xu, was aanwezig en bena-
drukte de gemeenschappelijkheid tussen de verschillende landen en de kansen voor economische samenwerking. 
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Opnieuw aanklacht Navarro

Van een onzer 
verslaggeefsters
Willemstad - Voorlopige
cijfers waar Curaçao Tou-
rist Board (CTB) over be-
schikt, geven aan dat er 
in de maand augustus
40.496 verblijfstoeristen
werden geregistreerd. Dit
is 4 procent meer dan het
vorig jaar toen 38.918 toe-
risten op Curaçao werden
verwelkomd. Deze groei is
volgens CTB te danken
aan het Curaçao North Sea
Jazz Festival (CNSJF) dat

eind augustus werd ge-
houden. De meeste bezoe-
kers vorige maand kwa-
men uit Europa. Dit aantal
wordt op 37,7 procent van
het totaal aantal bezoekers
geschat. Uit dit continent
werden 15.268 verblijf-
stoeristen verwelkomd.

Dit is een groei van 5,65
procent. 

Ook de Arubaanse
markt kende in augustus
een groei. In totaal hebben
2.206 Arubaanse verblijf-
stoeristen Curaçao in deze
periode bezocht. Deze
groei heeft te maken met

het CNSJF. In een vergelij-
king tussen nu en een jaar
eerder, is een groei van 12
procent in het totaal aantal
verblijfstoeristen te con-
stateren. 

De meeste bezoekers
van het CNSJF op 28 en
29 augustus waren afkom-
stig uit Aruba en Venezue-
la. Een diepgaander onder-
zoek over de economische
impact van het CNSJF zal
later in het jaar door de
University of Central Flo-
rida worden gepubliceerd. 
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